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COVID-19 ： 新疆（兵団含む）での最新流行情況  10月 25 日 

新疆维吾尔自治区人民政府 www.xinjiang.gov.cn 2020-10-26  来源： 天山网 

-------------------------------------------------------------------------------- 

宮本注： 10 月 26 日に発表された国家衛生健康委員会情報において、 国内で 137 人の無症状感染者が

見つかったというフレーズがあり、「どこで発見されたのか、一か所でのクラスターか？」という疑問を持

ちました。 本日 10 月 28 日発表の衛健委情報において、新疆自治区で確診症例が出たという記述があり、

自治区の報道を遡ってみたところ、先ず「無症状感染者 1 名を発見」という 10 月 25 日新疆政府発表の情

報にいたりましたが、これはその続報です。 

 

新疆ウィグル自治区衛生健康委員会は、2020 年 10 月 25 日 0 時 ～ 24 時の間に、新疆ウィグル自治区

（生産建設兵団含む）で 新たに確診症例 0例（ウルムチ市 0例）、無症状感染者 137 例！！？？ （カシュ

ガル地区 疏附県 137例）だが、全員が 24日に見つかった無症状感染者の濃厚接触者と濃厚接触者の濃厚

接触者に PCR 検査をしたことにより見つかったものだと発表した。 

 

2020年 10月 25日 24時時点で、新疆 （生産建設兵団を 含む）における現有確診患者数は 0例、現有無

症状感染者は 138例だが、全員がカシュガル地区疏附県の人。 

 

https://www.xinjiang.gov.cn/xinjiang/c100225/202010/bb85557e18f949408cec44a363211b34.shtml 

 

Update on the novel coronavirus pneumonia epidemic in Xinjiang (including the 

Production and Construction Corps) as of October 25, 2020 
People’s Government of Xinjiang Uygur Autonomous Region www.xinjiang.gov.cn 2020-10-26

  Source: Tianshan Net 

-------------------------------------------------------------------------------- 

Miyamoto Note: In the National Health Commission information released on October 26, there was a phrase that 

137 asymptomatic infected persons were found in Japan.I was wondering, "Where was it found, is it a cluster in one 

place?" In the information released today on October 28, there is a description that a confirmed case has appeared in 

Xinjiang Autonomous Region, and I went back to the reports of the autonomous region. Then, first of all, I was in the 

information on October 25, "I found one asymptomatic infected person", but this is a follow-up report. 

 

From 0:00 to 24:00, September 25, 2020, Health Commission of Xinjiang Uygur Autonomous Region announced 

that Xinjiang (including the Production and Construction Corps) reported 0 newly diagnosed cases of novel coronavirus 

pneumonia; 137 newly added asymptomatic cases, all of the asymptomatic cases are in Shufu County, Kashgar 

Prefecture. All were screened out during the nucleic acid test of close contacts of asymptomatic infected persons and 

close contacts of close contacts on the 24th. 

 

As of 24:00 on October 25, Xinjiang (including the Corps) had no (0) diagnosed cases and 138 asymptomatic 

infections, all in Shufu County, Kashgar Prefecture. 

 

：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 以下は中国語原文 ：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 

10 月 25 日新疆（含兵团）新冠肺炎疫情最新通报 
新疆维吾尔自治区人民政府 www.xinjiang.gov.cn 2020-10-26  来源： 天山网 

-------------------------------------------------------------------------------- 

新疆维吾尔自治区卫生健康委最新通报，10 月 25 日 0 时至 24 时，新疆维吾尔自治区（含新疆生产建设兵

团）无新增新冠肺炎确诊病例，新增无症状感染者 137 例，均在喀什地区疏附县，全部为对 24 日无症状感染

者的密切接触者和密切接触者的密切接触者进行核酸检测中筛查出来的。 

 

截至 10 月 25 日 24 时，新疆（含兵团）现有确诊病例 0 例，无症状感染者 138 例，均在喀什地区疏附县。 
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